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Reservation ärende punkt 6 
  
Budget nya reningsverket Nolhaga 

När beslutet togs i kommunfullmäktige tidigare i år, den 12/6-24  utgick vi från de 
förhållandena  och förutsättningarna som vi fick presenterade i ärendet vid den 
tidpunkten. 


Nu har förhållandena ändrats, och budgeten för ombyggnation av reningsverket i 
Nolhaga som först skulle uppgå till 480 miljoner, ökat markant till 2,5 miljarder.


Informationen vi fick till oss, var att det billigaste alternativet är att låta reningsverket 
ligga kvar på befintlig plats i Nolhaga jämfört med att flytta reningsverket till Bälinge.  
Dock presenterades det aldrig en konkret summa, att ta ställning till, en förutsättning 
för att  kunna jämföra de olika kostnadsalternativen. (Att frigöra den attraktiva 
tomten vid Mjörnstarnden har även det ett värde, inte minst för många Alingsåsare.) 


Det som presenterades var en utredning av Sweco,  ”Multikriterieanalys av 
alternativa lösningar”. En utredning gjord av Ramboll/ Sweco, till en kostnad av 
100miljoner kronor. Vi anser att utredningen även skulle skulle inrymt relevanta 
kostnadsjämförelse mellan alternativen.  


Vi hade önskat att det tagits fram en kalkyl på den egentliga kostnad diskrepansen 
mellan att ha kvar reningsverket i Nolhaga eller bygga nytt reningsverk i Bälinge, och 
efter det ta ett nytt beslut om var anläggningen skulle byggas, baserat på de nya 
uppdaterade uppgifterna. 


Vi anser att underlaget som vi har att ta ställning till, i dagen Kommunfullmäktige är 
undermåligt och otydligt.

    

Då förutsättningar - kostnaden har ändrats med många 100% anser vi att 
samarbetsavtalet bör ses över och ev förhandlas om, Vi efterfrågar en redovisning 
på hur, när och om upphandlingen/ samarbetsavtalet,  gjorts med  Peab, enligt LOU.  


Sverigedemokraterna Alingsås 

Gunilla Gomér



